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RG.0012.19.2020  
Protokół Nr 19/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  
odbytego w dniu 28 grudnia 2020 roku 

 
 
Porządek posiedzenia:  

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  
II. Przyjęcie porządku obrad.  
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję.  
V. Wolne wnioski i zapytania.  
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 
Ad. I.   
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1003 a zakończyła o 1110. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała  Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo, która 
powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu. 
Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad (w chwili 
otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 4, w trakcie obrad dołączył 
radny Edward Wermiński). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. II. 
Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo  przedstawiła proponowany porządek obrad. 
Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 
 
Ad. IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dopłat dla wybranej grupy odbiorców usług 
określonych w taryfach dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzenia ścieków na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Sekretarz 
Gminy Ewa Marynowska. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  

Ad. IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia opłaty za ścieki dowożone wozami 
asenizacyjnymi do stacji zlewnej zlokalizowanej na oczyszczalni ścieków w Radomyślu nad 
Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 
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W głosowaniu projekt uchwały po dyskusji i wyjaśnieniach wraz z zaproponowanymi 
stawkami za usługi wozem asenizacyjnym został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 
„za”.  
 
Ad. IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z 
upływem roku budżetowego 2020 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad. IV/4. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia w 2020 roku pomocy finansowej dla 
Powiatu Stalowowolskiego na realizację zadania publicznego przedstawiła Skarbnik Gminy 
Anna Szeliga.  
Inspektor ds. przedsiębiorczości Grzegorz Scipień poinformował o wpłynięciu pisma od 
prezydenta m. Stalowa Wola, zwracające się o udzielenie dotacji na realizację przewozów 
autobusowych linii MKS. W br. kwota dofinasowania gminy dla MKS wyniosła 28 tys. zł, a 
koszt 1 wozokilometra wynosił 4,52 zł. Obecnie na  2021r. wystąpiono o dotację w kwocie 
51 tys. zł, w tym koszt 1 wozokilmetra został ustalony na poziomie 9,65 zł. Według MKS  
podwyżka dotacji jest spowodowana zmniejszeniem dofinasowania ze strony Gminy 
Stalowa Wola, ze względu na panującą sytuację pandemiczną. 
P. Ścipień poinformował, że opinia wójta gminy w zakresie udzielenia wnioskowanej 
dotacji jest negatywna, ze względu na znaczącą wnioskowaną kwotę. Jednocześnie wójt 
sugeruje ewentualnie rezygnację z funkcjonowania linii MKS na terenie gminy i podjęcie 
rozmów z PKS w kwestii zastąpienia kursów MKS. 
 
 W głosowaniu projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2020 roku pomocy finansowej dla 
Powiatu Stalowowolskiego na realizację zadania publicznego (w zakresie publicznego 
transportu PKS) został negatywnie zaopiniowany – 2 głosy „przeciw”, 3 głosy 
„wstrzymujące”.  
 
Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo poddała pod głosowanie możliwość udzielania 
dotacji dla MKS w wysokości 51 tys. zł. na 2021r.  
Komisja poparła opinię wójta gminy w kwestii nieudzielenia wnioskowanej kwoty. Komisja 
negatywnie zaopiniowała wniesioną prośbę w głosowaniu 5 głosów przeciw. 
 
Ad. IV/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2020 
przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 

jednogłośnie.  
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Ad. V. 
Radny Rafał Czajkowski zwrócił się z pytaniem czy osoby płacące z góry za cały rok 

za odbiór odpadów mogą być zwolnieni z ewentualnych podwyżek w trakcie roku. 
Sekretarz Gminy Ewa Marynowska odpowiedziała, że nie jest to możliwe, ze 

względu na rosnące koszty zagospodarowania odpadów, a gmina zgodnie z ustawą nie ma 
możliwości dopłacania do gospodarki komunalnej.  
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
 

             Przewodnicząca Komisji  
 

                    Justyna Szwedo 
 

Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 

 

 


